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الاطروحة : عنوان الرسالة او  

 .)عليه السلام( التجلياث الفكريت لوبادئ نهج البلاغت في ثورة الإهام الحسين

 

 ملخص الرسالة او الاطروحة :

ذلك الاشتراك المعنوي  المعنونة )التجميات الفكرية لمبادئ نيج البلاغة في ثورة الإمام الحسين عميو السلام( دراسةتتناول ال
في  وسموكا   منيجا    (عميو السلام)فكار والمبادئ التي طرحيا الامام عمي لأاوالمادي وما فيو من ىدف تقويمي بنائي بين 

وسموكا" ايضا"  ( منيجا  عميو السلام)مام الحسين فكار التي طرحت في ثورة الإ، وبين المبادئ والأنيج البلاغة  من جية
عمييما )وطبقيا عمميا" بنفسو وبولده الشييد  (عميو السلام)مام عمي يا الإيلإالمنطمقات الفكرية التي أشار والتي جسّدت 
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Abstract of thesis: 

The study entitled "The Ideational Distinctness of Nehj al balagha Principles in Imam Hussein's 

Revolution" since these principles reflect a concrete and abstract sharing interest implying a forming and establishing 

aim behind those ideas and beliefs put forward by Imam Ali (peace be upon him). Those ideologies embody a 

reflection of ideas and behaviors in Nehj al Balagha from one hand and how they are incarnated in Imam Hussein's 

revolution (peace be upon him). These beliefs were put into concrete realizations especially when Imam Ali (peace be 

upon him) applied and followed them, and then, how Imam Hussein (peace be upon him) also followed and applied 

them. 
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